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ZÁPISNICA 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hertníku 

konaného  07.06.2024 

 

Prítomní:    
1. Ing. Jozef  Semanek, starosta obce 
2. Slavomír Geralský, zástupca starostu 
3. Ing. Tomáš Harčarufka, poslanec OZ 
4. Marián Kozma, poslanec OZ 
5. Peter Majirský, poslanec OZ 
6. Mgr. Jozef Biľ, poslanec OZ 
7. Ľubomír Tilický, poslanec OZ 
8. Mgr. Mária Micheľová, kontrolórka obce 

 
Neprítomný: 

1. MUDr. Štefan Harčarufka, poslanec OZ 
 
Program:  
  1.  Otvorenie zasadnutia  a schválenie programu 
  2.  Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
  3.  Schválenie záverečného účtu obce za rok 2023 
  4.  Príprava Anna Bálu /28. júla/ a kultúrneho leta 2024 
  5.  Projekty – žiadosti a proces schvaľovania  
  6.  Stav prác v obci k 31.5.2024 
  7.  Rôzne 
  8.  Návrh na uznesenie 
  9.  Záver 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef Semanek, ktorý privítal 

všetkých prítomných  a oboznámil ich s programom rokovania. Program rokovania bol poslancami   
schválený.  (za 6 poslancov, 0 proti) 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 Za zapisovateľa zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený zástupca starostu Slavomír 
Geralský a za overovateľov zápisnice   boli    schválení   poslanci    obecného zastupiteľstva Mgr. Jozef Biľ 
a Peter Majirský  (za 6 poslancov, 0 proti) 

3. Schválenie záverečného účtu obce 
Starosta oboznámil poslancov  s návrhom záverečného účtu obce na rok 2023, ktorý bol 
zverejnený na webe obce a na úradnej  tabuli. Poslanci schválili záverečný účet bez výhrad. 
K schváleniu záverečného účtu predložila svoje stanovisko kontrolórka obce Mgr. Mária Micheľová.  
(za 6 poslancov, 0 proti) 
 

4. Príprava Anna bálu (28. júla) a kultúrneho leta 2024 
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Starosta oboznámil poslancov s prípravou na Anna bál, ktorý sa bude konať dňa 28.7.2024 
(nedeľa) v areáli  rybníka. Poslanci zobrali správu o príprave na vedomie a schválili 200,- EUR na  
nákup 1. ceny, cenu lístka za guľáš 2 €, 2 lístky zdarma na domácnosť a možnosť dokúpiť do výšky 
počtu členov domácnosti.  (za 6 poslancov, 0 proti) 

5. Projekty – žiadosti  a proces schvaľovania 

Starosta oboznámil poslancov s projektami, ktoré obec pripravila a požiadala o dotáciu: 

- PSK – ozvučenie sály 

- Ministerstvo financií – oplotenie rybníka 

- Pripravený projekt rekonštrukcia chodníka od č. d. 38 po č. d. 33 v dĺžke cca 170 m, ktorý bude 
schválený v rámci MAS 

- PSK – o prefinancovanie projektu územného rozhodnutia, cyklotrasy v spolupráci s piatimi 
obcami okresu v rámci občianskeho združenia Podčergovský rozvoj. 

Poslanci zobrali na vedomie.  (za 6 poslancov, 0 proti) 

      6.  Stav prác v obci k 31.5.2024 
Starosta oboznámil poslancov so stavom prác v obci: 
- Nájomné byty  sú pred dokončením /treba položiť podlahy, založiť dvere, skompletizovať 

elektroinštaláciu, založiť vypínače/, Predpoklad ukončenia prác je september 2024. 
- Urobená plocha v areáli ihriska pre hasičov a súčasne prístupová cesta z časti Lúčky do stredu 

obce. 
- Oprava fasády Kaplnky sv. Kríža na cintoríne podľa pokynov pamiatkarov bude po 18.06.2024. 
- Úpravy terénu v areáli ZŠ s MŠ v zadnej časti školy  a tiež založené nové prvky na ihrisku pred 

MŠ. 
- Pravidelné kosenie verejných priestranstiev 
- Osadenie odpadovej šachty na ihrisku a tiež úprava areálu šatne 
(za 6 poslancov, 0 proti) 
 

6. Rôzne 
-  
- OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3 (ZŠ s MŠ Hertník) (za 6 poslancov, 0 proti) 
- OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4 (obec Hertník)     6 / 0 
- Žiadosť Harčarufkovej Kataríny o odpustenie poplatku za TKO z dôvodu štúdia v Prahe bola 

schválená, s tým, že bude odpustené 50 % z tejto sumy.       6 / 0 
- Pracovníčka obecného úradu Mgr. Monika Hatalová pripravila nový registratúrny poriadok, 

ktorý je v súlade s novmi predpismi. Poslanci tento dokument schválili.  6 / 0 
- IZ KOR-GYM na základe kontroly z úradu práce požiadal obec Hertník, aby obec bola 

opatrovníkom klientov zariadenia, nakoľko zariadenie nemôže byť aj opatrovníkom a zároveň 
prijímateľom sociálnej služby. Poslanci súhlasili s vydaním súhlasného stanoviska, že obec 
Hertník bude opatrovníkom klientov IZ KOR – GYM . 6 / 0 

- Poslanci prejednali žiadosť o schválenie otváracích hodín spoločnosti RENOMEE s.r.o. 
v zastúpení p. Lenártom Petrom, Bartošovce 152. Schválili otváracie hodiny podľa žiadosti 
menovaného.  6 / 0 



 

 

3 

- Schvaľuje objednať tabuľky s názvami ulíc v počte 23 ks podľa názvu a zložiť na  začiatku ulíc.     
6 / 0 

- Kontrolórka obce predložila plán kontrolnej činnosti na II. Polrok. Poslanci ho schválili.  6 / 0 
- Po preverení starostom obce ohľadom odstupného pre kontrolóra obce, o ktoré požiadal bolo 

od právneho poradcu ZMOSu vydané stanovisko, že kontrolór na odstupné nárok podľa 
Zákona o výkone práce vo verejnom záujme /zákon č. 552/2023 Z. z./ nemá, ale podľa § 76 

ods. 2 písmeno d) Zákonníka práce je možne odstupné vyplatiť, podlieha to schváleniu OZ. Po 
dlhej diskusii nakoniec poslanci odstupné schválili. (za 4 poslanci / 2 proti) 

 
 

7. Záver 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil.  
 

. 
 
 

                                           
                  ............................................................ 

                          Ing. Jozef Semanek 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Jozef Biľ, poslanec OZ             ...............................................          
     
                                        Peter Majirský, poslanec OZ              ............................................... 


